
oBerNA RoGASovcr

ODBOR ZA JAVNE FINANCE

Stevilka: OLL-6/ 2O79-t2

Datum: 6.6.2022

ZAPISN!K

12. seje Odbora za iavne finance ObEine Roga5ovci, ki je bila dne 6. 6. 2022 v seini sobi Obtinske

uprave Obiine Roga5ovci, SvetiJurij 13, s pritetkom ob 19.00 uri

Prisotni:

- Julijana Meckar - predsednica odbora,

- Karmen Madjar, Rihard PeuraEa, Joief Mencigar -ilaniodbora,
- Edvard Mihalii - iupan obiine,

- Dragica Tomovi6 - rafunovodkinja

OpraviEeno odsotna: Sonja RogaE

DNEVN! RED:

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepenosti.

2. Obravnava in potrditev dnevnega reda.

3. Pregled in potrditev zapisnika 11. seje.

4. Obravnava Zakljuinega raduna proratuna Obdine Roga5ovci za leto 2021.

5. Razno.

Tt. 7 - Otttoritev seje in ugotovitev sklepdnosti

Uvodoma je prisotne pozdravila predsednica odbora Julijana Meckar in ugotovila, da je odbor sklepden

(prisotni 4 Elani odbora).

TE. 2 - Obravnavo in potrditev dnevnega reda

V nadaljevanju je predstavila dnevni red. Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb, zato je bil potrjen

s sklepom

SKLEP 5T. T+

Sprejme se dnevni red 12. seje odbora (4 ZA).

Td. 3 - Pregled in potrditev zapisnika 77. seje

elanom odbora je bil hkrati z vabilom na 12. sejo poslan tudi zapisnik 11. seje. Na zapisano ni bilo

pripomb, zato so ilani odbora sprejeli

sKrEP 5r. as

Sprejme se zapisnik 11. seje (4 ZA).
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Td.4- obravnava ZakljuEnega raEuna proratuna obEine RogaSovci za leto 2021

Uvodne obrazloiitve je podala Dragica Tomovii. Pojasnila je, da je realizacija prihodkov proraEuna

Obtine RogaSovci za leto 2021 65 o/o, realizacija odhodkov pa 54 o/o. Ob tem je takoj izpostavila dva

najveEja nerealizirana projekta in sicer Nadgradnjo vodovodnega sistema B in lzgradnjo kanalizacije v
romskem naselju Pertoia.

Dodala je, da so bili prihodki proraiuna za leto 2021 naErtovani v vi5ini 5.379.136,88 EUR, realizirani
pa v viSini 3.482.775,!L EUR, odhodki so bili naErtovaniv viSini 6.155.143,10 EUR, realizirani pa v viSini

3.304.820,32 EUR. Raiuna finantnih terjatev in naloib ni bilo, raEun financiranja pa izkazuje le odpladilo
dveh obrokov glavnic kreditov, kiju je obEina najela v letih 2016 in2OL7 za namen obnove lokalnih cest
in javnih poti. Dodatnega zadolievanja v letu 2021 ni bilo.

Med prihodki je izpostavila najveiji davEni prihodek, t.j. dohodnina, ki predstavlja kar 58 % vseh
prihodkov in je bila v letu 202L realizirana v viSini 2.386.143,00 EUR. Omenila je 5e nekatere veije
transferne prihodke in sicer prejeta sredstva za uravnoteienje razvitosti obiin v viSini 335.019,00 EUR,

sredstva za sofinanciranje uresniEevanja ustavnih pravic - ROMI v viSini 20.879,00 EUR, ki se bodo
porabila za izgradnjo kanalizacije v romskem naselju PertoEa, dodatna sredstva za druiinskega
pomoinika, sredsWa poiarne takse, dodatke za nevarnost in posebne obremenitve, prejeta sredstva
za projekt >Sport na prostem( in sredstva za sofinanciranje javnih del.

V nadaljevanju se je dotaknila 5e odhodkov in povedala, da so bilitekoii odhodki realizirani v viSini 88
%, tekoEi transferi v viSini 89 o/o in investicuski transferi v vi5ini 95 %, kamor spada tudi sofinanciranje
investicije NK Serdica - izgradnja slaiilnic in tribun v viSini 100.OOO,OO EUR. lzpostavila pa je nizko
realizacijo investicijskih odhodkov iz ie znanih razlogov, ti so bili realizirani le v vi5ini 24 %. Omenila je
tudi nekatere vedje investicijske odhodke.

Oglasil se je 5e iupan in, glede nerealiziranih pomembnih projektov obdine, povedal, da je potrebno
sredstva nerealiziranih projektov nujno prenesti v naslednje leto. Dodalje 5e, da bo v kratkem priSlo

do realizacije projekta Nadgradnja vodovodnega sistema B, Eaka pa se tudi na razpis za izgradnjo
kanalizac'rje v romskem naselju PertoEa.

Dragica je 5e dodala, da v sredo zapade tudi L zatasna situacija izvajalca ELproing d.o.o. Murska Sobota
za nabavo in vgradnjo opreme v sklopu projekta Nadgradnja vodovodnega sistema B.

PredsedujoEa je v nadaljevanju odprla razpravo.

Oglasil se je Rihard Peurala in povedal, da je obEinski svet veEino swari ie itak potrdil z zadnjim
rebalansom proraeuna, je pa prav tako omenil dva nerealizirana projekta, ki modno vplivata na kondne
indekse.

V nadaljevanju je Julijana Meckar povedala, da je zakljuini raEun pripravljen v skladu z zakonodajo,
priloieni so vsi sestavni deli, ki so obvezni, se je pa dotaknila plaEila razlike med ceno programov v
vrtcih in pla6ilih star5ev za tiste otroke, ki obiskujejo vrtce zunaj naie obEine.
Karmen Madjar je omenila, da imajo verjetno starSi tam tudi prijavljeno zaEasno prebivalilie - so

mogoEe podnajemniki.

Julijana Meckar je omenila 5e nizko realizacijo obnove lokalnih cest in javnih poti.
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Zupan je takoj odgovoril, da je izvajalec dela fizitno dokonial do konca leta, vendar pa se je plaiilo
preneslo v lelo 2022 (30-dnevni plaiilni rok).

Julijano Meckar so zanimali 5e stroski tekodega vzdrievanja vodovodov in prejemki zunanjih
sodelavcev.

Dragica Tomovid je razloiila, da se ti stroiki nana5ajo na izdelavo porodila - letni monitoring za

podzemne vode za leto 2020 (vrtina MGr-01), nabavo tablet NA hipoklorita, servisa irpalk, zamenjave

irpalke, kontrole vodovodnega omreija v sklopu izgradnje ploinika, pregled hidrantov, prejemki

zunanjih sodelavcev pa se nanaiajo na plaiilo dela odgovorne osebe za kvaliteto pitne vode, za

vodovodni sistem v naseljih vodovod Mariiova graba - Klemarov breg za naselje Veieslavci in romsko
naselje Pertota (vodovod Veieslavci- Vidonja in vodovod PertoEa - Romi).

V nadaljevanju je Julijana Meckar 5e omenila nabavo nogometnih iog iz investicijskih sredstev
programa iporta.
Rihard Peuraia je pojasnil, da je javni razpis obiine v lanskem letu 5e omogoial nakup opreme.

V javnem razpisu v letu 2022 pa to ni veE moino.

Julijana Meckar se je 5e dotaknila nerealiziranih transfernih prihodkov in omenila, da bi bilo dobro, ie
bi na podroEju drpanja javnih sredstev, bile skupne obdinske uprave.

Po konEani razpravi je bil sprejet

SKLEP 5T. gC

Odbor za javne finance ugotavlja, da ni formalno pravnih zadrikov za obravnavo in sprejem

ZakliuEnega ratuna proraluna Obtine Rogaiovciza leto 2o2lin predlaga obtinskemu syetu, da ga v
predloieni vsebini spreime.

Sklep je bil soglasno (4 ZA) sprejet.

Tt. 5 - Rozno

Pod to toiko ni bilo razprave.

Seja je bila zakljuiena ob 20.15 uri

Za pisa la

Dragica Tomovi6

Predsednica odbora

Julijana Meckar
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